

PRESS

Catifa (RE) 46

Design by Lievore Altherr Molina, 2004 – Update 2025

Catifa 46 is a timeless icon, a distinctive mark that, since its debut, has redefined the language of design with elegance and versatility. In 2025, the collection is renewed with a contemporary reinterpretation of materials: Catifa (RE) 46 is born. The new shell is made using 100% recycled plastic, a result of the combination of post-consumer and post-industrial material.

Eight new shades have been selected for the color palette of the Catifa (RE) 46 shell. This choice is inspired by sustainable architecture, where exposed materials with authentic, natural textures take center stage.

In addition to the visual appeal, the touch is also stimulated by tactile sensations: the outer part of the shell features a distinctive texture, giving Catifa (RE) 46 an additional element of novelty.

Comfort is also approached with sustainability in mind. A new cushion has been introduced for the seat – also available for outdoor use – made from BREATHAIR®. This material – an elastomeric polyester – is already known for its characteristics: elastic, breathable, water-resistant, and fully recyclable. Never shaped before, it has been crafted to perfectly match the lines of Catifa (RE) 46, combining seat comfort with the exposed backrest.

Catifa (RE) 46 represents another step forward in redefining beauty through sustainability.

The shell of Catifa (RE) 46 is available in 8 shades: ivory, anthracite, moorland green, midnight blue, rust, espresso, moon white, and black. The shell pairs with three different bases, allowing it to meet multiple needs and environments: four-legged wooden base, four-legged steel base, and sled base, the latter two suitable for outdoor use. In the configuration with steel legs or sled base, optional armrests can be added for extra comfort and support. Furthermore, to ensure greater versatility, Catifa (RE) 46 is also available as a stool in two different heights, both configurable with a sled base.

Download images here:

Photo 1:

<https://arper-share.thron.com/page?id=9914bfc4-a986-4d0d-be77-ee3667db22ce>

Photo 2:

<https://arper-share.thron.com/page?id=e8954048-cf6f-41a1-affd-7a8cb1291565>

Photo 3:

<https://arper-share.thron.com/page?id=f27b1cb4-13ed-4e19-9120-f5bb9444ad67>

PRESS

Catifa (RE) 46

Design by Lievore Altherr Molina, 2004 – Update 2025

Catifa 46 gilt seit seiner Einführung als zeitlose Designikone, die hinsichtlich Eleganz und Vielseitigkeit neue Maßstäbe im Design gesetzt hat. Im Jahr 2025 wird die Kollektion in einer zeitgemäßen, mit nachhaltigen Materialien hergestellten Neuauflage präsentiert: Catifa (RE) 46. Die neue Sitzschale wird u.a. unter Verwendung von 100% recyceltem Kunststoff gefertigt, der aus einer Kombination von Post-Consumer- und Post-Industrial-Materialien hergestellt wird.

Für die Farbpalette von Catifa (RE) 46 wurden acht neue Töne gewählt – inspiriert von nachhaltiger Architektur, in der natürliche Texturen und authentische Materialien im Mittelpunkt stehen.

Neben der eleganten Optik begeistert der Stuhl auch durch seine Haptik: Die Außenseite der Sitzschale von Catifa (RE) 46 besticht mit einer ebenfalls neuen und einzigartigen Textur.

Auch beim Komfort setzt Catifa (RE) 46 auf Nachhaltigkeit. Der Sitz ist mit einem neuen Kissen aus BREATHAIR® ausgestattet, das auch für die Verwendung im Außenbereich verfügbar ist. Dieses innovative, auf Polyester basierende thermoplastische Elastomer ist bekannt für seine hervorragenden Eigenschaften: Es ist elastisch, atmungsaktiv, hygienisch, wasserbeständig und vollständig recycelbar. Auch wird es hier zum ersten Mal geformt, sodass es sich perfekt an die Konturen von Catifa (RE) 46 anschmiegt. Ein gelungenes Zusammenspiel von optimalem Sitzkomfort und der puren Ästhetik der Rückenlehne.

Mit Catifa (RE) 46 präsentiert Arper einen weiteren Meilenstein auf dem Weg, Schönheit durch nachhaltiges Design neu zu definieren.

Die Sitzschale ist in acht Farbtönen erhältlich: Elfenbein, Anthrazit, Heidegrün, Mitternachtsblau, Rost, Espresso, Mondweiß und Schwarz. Für maximale Flexibilität kann sie mit drei verschiedenen Gestellen kombiniert werden: vierbeiniges Holzgestell, vierbeiniges Stahlgestell und Kufengestell, letztere beide für den Außenbereich geeignet. In der Variante mit Stahlbeinen oder Kufengestell sind optional Armlehnen für zusätzlichen Komfort verfügbar. Darüber hinaus ist Catifa (RE) 46 auch als Hocker in zwei verschiedenen Höhen mit Kufengestell erhältlich.

Download images here:

Photo 1:

<https://arper-share.thron.com/page?id=9914bfc4-a986-4d0d-be77-ee3667db22ce>

Photo 2:

<https://arper-share.thron.com/page?id=e8954048-cf6f-41a1-affd-7a8cb1291565>

Photo 3:

<https://arper-share.thron.com/page?id=f27b1cb4-13ed-4e19-9120-f5bb9444ad67>